
Jaarverslag Nut&Sport Stolwijk over het jaar 2006 
 
Al weer is er een jaar voorbij en is het tijd voor een terugblik. 
Voor onze vereniging was het een jaar met vooral positieve, maar ook enkele negatieve 
kanten. Positief is vooral dat de vereniging lekker draait en dat de gerealiseerde activiteiten 
zeer geslaagd te noemen zijn. Negatief is vooral dat drie leden in het afgelopen jaar zijn 
overleden. 
Bestuurlijk heeft er een kleine wijziging plaatsgevonden. De heren Dekema en Hamberg zijn 
voor een nieuwe periode van drie jaar herkozen. Dennis Vermeulen is nieuw in het bestuur 
gekozen en heeft daarmee de openstaande vacature opgevuld. Het bestuur is hiermee weer 
compleet.  
Het bestuur is drie keer in vergadering bijeen geweest. Er hebben twee ledenvergaderingen 
plaatsgevonden.  
De vereniging was vertegenwoordigd op de provinciale bondsvergaderingen in Stolwijk. Hier 
was geen aanleiding voor het bestuur om zich te roeren, omdat er geen bondsvoorstellen 
waren waar het bestuur van Nut & Sport problemen mee heeft. 
Onze secretaris was mede namens de vereniging nauw betrokken bij de verbouw van de Grote 
Haven. 
De verbouwing van de Grote Haven betekent ook voor onze vereniging een verbetering, 
doordat we meer ruimte voor het houden van onze jaarlijkse clubtentoonstelling hebben. 
Het houden van de jaarlijkse jongdierenkeuring in samenwerking met VZOD Bergambacht 
kunnen we succesvol noemen. Deze activiteit is al in een verslag beschreven. Dat geldt ook 
voor de clubtentoonstelling. 
Onze tatoeëerder Ton de Heij heeft bij vier fokkers 64 dieren van een oormerk voorzien. Dat 
is een flinke stijging t.o.v. de laatste jaren. 
Financieel hebben we het ook niet slecht gedaan. In het financiële jaarverslag kunnen we 
lezen, dat we ruim €280 hebben overgehouden. In vergelijking met voorgaande jaren is dit 
een groot bedrag. 
Per 1 januari 2007 telt onze vereniging 41 leden. Daarmee is ons ledental met 4 teruggelopen. 
De heer A. Vermeulen was in het afgelopen jaar het enige nieuwe lid. Gelet op de toekomst is 
dit een slechte ontwikkeling. Onze vereniging wordt steeds kleiner. We kijken met een zeer 
tevreden gevoel terug op het afgelopen jaar, maar voor een zo klein wordende vereniging is 
het een zware opgave om deze resultaten ook in de komende jaren te halen. Persoonlijk denk 
ik dat, willen we een gezonde toekomst tegemoet kunnen zien, we moeten groeien naar 
minimaal 65 leden. Hoe kunnen we dat bereiken? Onze clubtentoonstellingen verlopen de 
laatste jaren zeer succesvol en over belangstelling hebben we niet te klagen. Toch leidt dit niet 
tot een stijgend aantal fokkers. Kan een vereniging als de onze nieuwe activiteiten 
ontplooien? Wat kunnen we doen om kleindierliefhebbers te motiveren lid te worden van 
Nut&Sport Stolwijk? Het bestuur is op zoek naar antwoorden op deze vragen, maar heeft ze 
nog niet gevonden. We hebben een poging gedaan om een informatieve avond te organiseren. 
Hiervoor hebben we de Stichting Zeldzame Huisdierrassen benaderd. Deze stichting heeft tot 
op heden niet op ons verzoek gereageerd. Wie heeft er ideeën om de vereniging 
aantrekkelijker te maken? 
We kunnen mensen proberen over te halen lid te worden, maar we moeten wel wat te bieden 
hebben om leden te behouden. Het bestuur is gemotiveerd, maar heeft input van de leden 
nodig om te bouwen aan een gezonde toekomst. Laten we er samen de schouders onder 
zetten. 


